
1 
 

Rada Miasta Myszków 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

Protokół nr IX/2019 

IX Sesja w dniu 10 czerwca 2019r. 
Obrady rozpoczęto 10 czerwca 2019 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 08:51 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 
2. Daniel Borek 
3. Eugeniusz Bugaj 
4. Robert Czerwik 
5. Elżbieta Doroszuk 
6. Andrzej Giewon 
7. Beata Jakubiec-Bartnik 
8. Sławomir Jałowiec 
9. Zofia Jastrzębska 
10. Norbert Jęczalik 
11. Dominik Lech 
12. Beata Pochodnia 
13. Małgorzata Skinder 
14. Halina Skorek - Kawka 
15. Iwona Skotniczna 
16. Tomasz Szlenk 
17. Jacek Trynda 
18. Jerzy Woszczyk 
19. Adam Zaczkowski 
20. Tomasz Załęcki 
21. Ewa Ziajska – Łazaj 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1.Burmistrz Miasta p. –                            p.Włodzimierz Żak 
2.Zastępca Burmistrza Miasta –               p.Iwona Franelak 
3. Radca prawny Urzędu Miasta -            p.Jolanta Trebisz Kręska 
4. Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta. 
 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta Myszkowa. 
4. Zamknięcie obrad sesji. 
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Do punktu 1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
IX sesję rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta w 
Myszkowie p. Jerzy Woszczyk. Powitał Pana Burmistrza, Panią Wiceburmistrz, radnych i 
kierownictwo Urzędu Miasta. Poprosił radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu 
sprawdzenia obecności oraz o zapisanie wyniku głosowania. Stwierdził, że na Sali obecnych 
jest 18 radnych. Podejmowane uchwały będą więc prawomocne. 
 
Do punktu 2. 
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wszyscy radni otrzymali 
wniosek p. burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej wraz z porządkiem obrad i projektami 
uchwał. 
Zapytał, czy są pytania lub uwagi do porządku? 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, 
Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Beata 
Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 
Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (3) 
Elżbieta Doroszuk, Dominik Lech, Halina Skorek - Kawka 
 
Do punktu 3. 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta 
Myszkowa. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu 3 czerwca 2019r. odbyło się 
posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w tej sprawie. Komisja nie zajęła stanowiska 
w sprawie skargi.  
 
Przewodniczący Rady p. Jerzy Woszczyk zwrócił się z pytaniem technicznym do radcy 
prawnego w związku z odczytaniem skargi, a braku stanowiska.  
 
Radca prawny UM p. Jolanta Trebisz – Kręska odpowiedziała, że w tej sytuacji ktoś powinien 
zgłosić wniosek formalny co poddać pod głosowanie. Można przeczytać uchwałę 
wykropkowaną, natomiast nie można jej głosować. Musi być jakiś wniosek co wkładamy, czy 
za, czy przeciw. Musimy tutaj przyjąć jakieś racjonalne rozwiązanie.  
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Radny p. Eugeniusz Bugaj zgłosił wniosek formalny, żeby uznać skargę na p. Burmistrza za 
bezzasadną.  
 
W dyskusji wzięli udział:  
 
Radny p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy bez procedowania, bez dyskusji? 
 
Radca prawny UM p. Jolanta Trebisz – Kręska przypomniała, że radny złożył wniosek 
formalny.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek złożony przez radnego Eugeniusza Bugaja.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Beata Pochodnia, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Magdalena Balwierz, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (3) 
Elżbieta Doroszuk, Dominik Lech, Halina Skorek - Kawka 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący rady p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego 
projektu uchwały. 
 
Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że dzisiaj spotykamy się tutaj wszyscy, radni, 
pracownicy Urzędu tylko dlatego, że ktoś przez dwa lata nie wykonał czynności, które są 
wymagane w ustawie. Koszt tych badań to 700,00 złotych. I z racji tego, że ktoś nie dopełnił 
obowiązków wszyscy radni, sesja nadzwyczajna, wszyscy pracownicy odgrywamy dzisiaj 
„szopkę” na temat tego, co z tym zrobić. Radny pozostawił to bez komentarza.  
 
Radny p. Sławomir Jałowiec powiedział, że wszyscy radni otrzymali wyjaśnienia pani 
Wiceburmistrz, dotyczące zaistniałej sytuacji, która miała miejsce w latach 2017-2018. Pani 
Burmistrz w swoich wyjaśnieniach napisała, że pracownik, który był odpowiedzialny za te 
informacje i przekazanie ich do PKP jest obecnie na długoterminowym zwolnieniu lekarskim 
i ma zamiar odejść na emeryturę. W tej chwili pracownik przebywa na zwolnieniu lekarskim, 
a w 2017, 2018r. też przebywał na zwolnieniu długoterminowym? Czy nie było żadnej innej 
osoby, która mogłaby zastąpić tą osobę akurat i wykonać te badania, sporządzić opinię 
i wysłać do PKP? Nie są to czynności nadzwyczajne, nie potrzeba do tego specjalnych 
kompetencji, czy uprawnień, powinna być osoba delegowana, czy przez kierownika, czy 
przez pana Burmistrza. Obowiązek z ustawy powinien być spełniony. Pan Burmistrz jest 
odpowiedzialny za pracę jednostek podległych i dlatego ta skarga jest skierowana na Pana , a 
nie na pracownika.  
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Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak odpowiedział na pytanie radnego Załęckiego, że 
niewątpliwie przez dwa lata Urząd nie wykonał czynności, która powinna być wykonywana, 
natomiast poprosił, żeby radny nie nazywał formalnej drogi, którą nie mamy innego wyjścia, 
musimy procedować, że to rodzaj (…), przyznał, że nie użyje słowa, które padło. Zgodził się 
z radnym, że ranga zdarzenia nie urasta do tego, żeby angażować Radę, ale nie mamy innego 
wyjścia. Zaniedbanie na tym polu to nie jest usprawiedliwienie dla Urzędu Miasta w 
Myszkowie, ale zaniedbanie na tym polu poczyniło więcej samorządów i niektóre z nich nie 
potraktowały tego jako skargę, tylko załatwiły w trybie wyjaśnienia p. wojewodzie. Przyznał, 
że rozmawiał z sąsiednim starostwem, p. starosta powiedział, że w rozmowie może się 
powołać, bo nie chce się porównywać, natomiast nie było to załatwiane w trybie skargi. Nasi 
radcowie prawni uznali z ostrożności procesowej, że treść tego pisma wskazuje na skargę, jak 
to radny p. Jałowiec powiedział, że na jego osobę i taki tryb jest powołany. Musimy czynić 
swoją powinność. Jeżeli chodzi o kwestie personalne, nas nie usprawiedliwia to, natomiast z 
jednej strony nie nadwyrężamy ilości etatów w Urzędzie, Państwo zwłaszcza w ostatnim 
czasie zadajecie nam coraz więcej pracy wyjaśnieniowej i to się odbija na tym, co robimy 
aktualnie i od czego odsuwamy pracowników. Pracownik, który to wykonywał, w tej chwili 
zatrudniliśmy pracownika na jego miejsce, jako dowód sprawności działania przesłałem kilka 
dni temu informację, że to już mamy zlecone, mamy to wykonane i wyniki tej ekspertyzy za 
2019 rok są zrobione. Nie można badać tego wcześniej niż po 1 czerwca, to wynika 
z przepisów, reszta w rękach państwa. 
 
Radna p. Beata Pochodnia powiedziała, że gdyby ta sprawa była jednowymiarowa i tak 
mogłoby się wydawać oczywista i wynikała tylko z zaniedbań pracownika gminy Myszków, a 
w konsekwencji odpowiedzialności Burmistrza, to nie dotyczyłaby i starostwa i sąsiednich 
gmin. Wiemy, że ta skarga została skierowana na inne jednostki samorządu, te ościenne, tak 
jak p. Burmistrz powiedział, że tam wcale w ten sposób, tak jak u nas w gminie radca, czy 
pracownicy nie podeszli, skończyło się to tylko na wyjaśnieniach. Tutaj podkreślenia wymaga 
fakt, że z chwilą powzięcia wiadomości te czynności bardzo szybko się potoczyły i te badania 
zostały prowadzone. Samorządy powinny działać w sposób jednakowy, nie powinno być tak, 
że  w jednym samorządzie coś się uznaje za skargę, a w drugim samorządzie wystarczą tylko 
wyjaśnienia, więc powinniśmy przychylić się do takiego stanowiska, jakie reprezentują 
pozostałe jednostki organizacyjne samorządowe i o ile ta skarga nie została oddalona, czy 
uchylona przez Komisję, o tyle winno się to zadziać na dzisiejszej sesji.   
 
Radny p. Sławomir Jałowiec (Ad vocem) powiedziała Pani, że inne gminy, czy powiaty 
potraktowały to pismo w innym wymiarze, natomiast u nas w mieście potraktowano to jako 
skargę, nie Ja to potraktowałem ani pani, tylko służby i w związku z tym należy to 
uhonorować i rozpatrzyć jako skargę.  
 
Radna p. Beata Pochodnia powiedziała, że zgadza się z panem radnym. Przypomniała tylko, 
ze powiedziała, że radni są tutaj, procedują, powinniśmy się przychylić do stanowiska innych 
samorządów, które bez odbywania sesji tą skargę w wielkim uproszczeniu oddaliły.  
 
   
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta Myszkowa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
PRZECIW (9) 
Magdalena Balwierz, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Trynda 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Doroszuk, Halina Skorek - Kawka 
 
Przewodniczący Rady p. Jerzy Woszczyk poprosił o interpretację radcę prawnego UM. 
 
Radca prawny UM p. Jolanta Trebisz – Kręska powiedziała, że skarga nie otrzymała 
większości, nie ma więcej za niż przeciw. Żeby skarga przeszła musiałoby być więcej za niż 
suma przeciw i wstrzymujących się.  
 
Przewodniczący Rady p. Jerzy Woszczyk poinformował, że nie podjęto uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta Myszkowa.  
 
Do punktu 4. 
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady p. Jerzy Woszczyk poinformował, że kolejna sesja na prośbę p. 
Burmistrza wpłynął wniosek o sesję nadzwyczajną, odbędzie się 24 czerwca o godzinie 8.00. 
Natomiast sesja zwyczajna Rady Miasta w Myszkowie odbędzie się 27 czerwca o godzinie 
9.00.  
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady IX sesji Rady Miasta 
w  Myszkowie. 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miasta Myszków 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


